
METODICKÁ KOMISE 

 

Zápis z jednání č. 7 

Datum a místo konání:  30. 10. 2019  Praha 

Účast: Hapková, Filip, Humlová, Černý, Poloz, Šmrhová, Tůma 

Omluveni: Červenka 

Host: Hejtmánek 

Program a výstupy 

1. Úvod - administrativní záležitosti (prezence, zápis, cestovní formality) 

2. Informace o situaci v oblasti talentované mládeže.  

Vstupní informaci o jednání Exekutivy a postoji Komise mládeže podala předsedkyně 

MK. Následně proběhla dlouhá odborná diskuze, členové MK se v ní shodli na 

doporučení činit zásadní rozhodnutí až na základě detailních analýz. Dále vyjádřili obavy 

z dopadů připravovaných změn v oblasti talentované mládeže na kvalitu práce s ní. Ty 

jsou založeny na přesvědčení, že souběžné řešení rozvoje členské základny a identifikace 

a kultivace talentů není optimální postup. 

 

3. Úpravy soutěží dětí a mládeže. 

Komise vyjádřila zájem aktivně se podílet na přípravě úprav soutěží dětí a mládeže, 

respektive na jejich doporučení. Jako nezbytný vstupní podklad je třeba shromáždit 

názory z různých skupin házenkářského hnutí. Metodik ČSH byl pověřen oslovením tří 

skupin trenérů (RHC, kluby zapojené v projektu „Podpora trenérů“, ostatní) s žádostí o 

jejich připomínky k stávající formě soutěží a případné náměty na změny. Materiál vzniklý 

zpracováním získaných dat bude předložen na některém z dalších zasedání MK jako 

podkladový materiál pro diskuzi. 

 

4.   Zpracování instruktážních videí pro potřeby OKM 

Komise zhlédla část videí vytvořených trenéry RHC a TCM. Konstatovala zjevnou snahu o 

vytvoření kvalitního a všeobecně použitelného materiálu. Nicméně ve shlédnutých 

klipech bylo shledáno několik nedostatků, jež bude třeba odstranit nebo upravit. Obecně 

se jedná o následující záležitosti: 

- Odstranění rušivých elementů  (činnost jiné tréninkové skupiny na pozadí, reklamní 

plochy na pozadí apod.) 

- Záběr provedení HČJ pouze jednou hráčkou/jedním hráčem (dvojicí hráčů) – i stejná 

činnost dalších skupinek působí rušivě 



- Nutnost záběru provedení ze dvou stran (ve většině případů ideálně zepředu/zezadu 

a ze strany) 

V některých klipech byly shledány zásadní technické nedostatky v provedení. Protože se 

jedná vždy o individuální záležitosti, byla v průběhu sledování vytvořena tabulka 

s doporučeními úprav jednotlivých klipů včetně odstranění záběrů s chybným 

provedením. Tabulka je neveřejnou přílohou zápisu a bude kromě členů MK zaslána i 

jednotlivým trenérům jako podklad k úpravám natočených materiálů. Úpravy budou 

požadovány do 30.11.,tak, aby je bylo možno připravit pro konečnou revizi na dalším 

zasedání. Z časových důvodů se v průběhu zasedání podařilo analyzovat jen část 

dodaných materiálů, zbytek bude zpracován na dalším zasedání MK. 

 

5.    Možnost nákupu a využití přístroje Mobee pro potřeby práce s talentovanými hráči  

Předsedkyně MK předložila návrh na možnost využití přístroje Mobee pro potřeby RD a 

dalších útvarů pracujících s talentovanými hráči. Komise  doporučila předložení návrhu 

na zakoupení a využití představené technologie Exekutivě ČSH. Předsedkyně MK vytvoří 

pro potřeby jednání podkladový materiál. 

 

6.    Rozpočet MK na rok 2020 

       V krátké diskuzi se MK shodla na názoru zachovat v návrhu rozpočtu na rok 2020 objem      

        jednotlivých položek ve stejném rozsahu jako v probíhajícím roce s výjimkou návrhu na  

        doplnění finanční podpory na tvorbu metodických videí k OKM. 

 

7.   Různé 

Příští schůze MK se koná 9. 12. 2019 v 15.00 v Praze 

 

 V Praze  6. 11. 2019                        

                                                                                              Zapsal: Tůma 

                                                                                              Ověřila: Hapková 

 


